
PARAISTEN KAUPUNKI 

VAMMAISNEUVOSTO 

Aika: torstai 5.12.2019 klo 12.00–14.00 

Paikka: Skanssi, kaupungintalo 

 

Läsnä:  Andersson Christian puheenjohtaja 
  Alstrand Ulla  jäsen  
  Henriksson Harold jäsen 
  Karrento Pirkko  jäsen 
  Lagerroos Bo  jäsen 
  Landén Kristina  jäsen 
  Lehtilä Elina  jäsen 
  Lindman-Korpi Regina jäsen 
  Lindroos Frej  jäsen 
  Stolzmann Marianna varapuheenjohtaja 
  Knuts Åsa  sihteeri 
 
Poissa:  Salminen Mauno jäsen  
 
 
  § 32 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.00. 
 

  § 33 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
  § 34 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 
  § 35 Kaupungin tekninen isännöitsijä Jari Salminen – ajankohtainen informaatio 

Kaupungin tekninen isännöitsijä Jari Salminen esittäytyi ja kertoi kiinteistöosastosta. 
Kiinteistöpuolen ajankohtaisin hanke tällä hetkellä on Paraisten uuden koulukeskuksen 
suunnittelu. Isännöitsijä kertoi myös, että kaupunki on panostanut paljon koulujen ja 
päiväkotien ilmanlaatuun. Jokaisessa koulu- ja päiväkotikiinteistössä on nyt laite, joka mittaa 
ilmanlaadun automaattisesti. Kiinteistöosasto ottaa myös käyttöön kiinteistönhuolto-ohjelman, 
johon voi lähettää suoraan palautetta esim. havaituista korjaustarpeista. Isännöitsijä tekee 
yhteistyötä myös sosiaalityöntekijä Katja Koivun kanssa, joka työskentelee erilaisten vammaisille 
annettavien palvelujen parissa. Neuvoston puheenjohtaja muistutti siitä, että neuvosto antaa 
mielellään lausuntoja korjausten tai uudisrakentamisen yhteydessä. Päätettiin myös, että jotkut 
neuvoston jäsenet tapaavat keväällä isännöitsijän Keskuspuiston minigolfradan luona ja käyvät 
läpi puutteita, jotka pitäisi vielä korjata esteettömyyden parantamiseksi. 

 



§ 36 Esteettömyysasiat 
Nauvon apteekki. Apteekin sisäänkäyntiä ole vielä uudistettu. Uusi apteekkari aloittaa työt 
vuodenvaihteessa, ja neuvosto jatkaa keskustelua asiasta hänen kanssaan.  
 
Matmalmen: Jäsen Harold Henriksson on keskustellut omistajan Eva Johanssonin kanssa, ja 
tämä ilmoitti teettävänsä keväällä toisen sisäänkäynnin yhteyteen kiskot tai rampin. Neuvosto 
auttaa mielellään Evaa suunnittelussa.  

 
Kajuutta: Neuvosto saattoi todeta, että omistajat ovat rakentaneet uuden invavessan. Jos joku 
neuvoston jäsenistä käy ravintolassa, hänen pitää kehua omistajia nopeasta toiminnasta.  

 
§ 37 Pöytäkirjojen julkaiseminen kaupungin kotisivuilla 

Kaupunki on uudistanut verkkosivujaan, ja neuvosto päätti, että kokouspöytäkirjat julkaistaan 
jatkossa myös uusilla verkkosivuilla. 

 
§ 38 Mikael Heinrich Paraisten Kuulutuksista tekee haastattelun lehteen. 
 Toimittaja Mikael Heinrich haastatteli neuvostoa lehtijuttua varten. 
 
§ 39 Muut asia 

Jäsen Regina Lindman-Korpi esitti ajatuksen, että neuvosto palkitsisi kerran vuodessa diplomin 
muodossa henkilön, joka on tehnyt kaupungissa jonkin erityisen vammaisystävällisen teon.  
Palkinnon luovutuksen yhteydessä otettaisiin yhteyttä toimittajaan, jotta tilaisuudelle saataisiin 
näkyvyyttä paikallislehdessä. Puheenjohtaja lupasi selvittää, olisiko jossakin valmiita 
diplomipohjia.  
 
Jäsenet Harold Henriksson ja Bo Lagerroos osallistuivat 14.11.2019 yhdistysten 
yhteistyötapaamiseen, jossa esiteltiin JärjestöSotehanke 113 -hanketta. Sihteeri lähettää 
hankkeen esittelyn sähköpostitse neuvoston jäsenille.  
 
Tasavuosia täyttävää jäsentä muistettiin kokouksen aikana Paraisten kaupungin lahjoittamalla 
kukalla. 
 
Vammaisneuvostojen koulutuspäivät pidetään Helsingissä 18.–19.3.  

 
§ 40 Seuraava kokous 
 Seuraava kokous pidetään tiistaina 6.2.2020 klo 12.00 kaupungintalolla. 
  
 

 

Parainen 5.12.2019  

 

_________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 puheenjohtaja     sihteeri 


